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Onderwerp: reactie op Regionale strategische agenda Stadsregio Rotterdam 
 
1. Voorstel 
Voorgesteld wordt in te stemmen met de bijgevoegde brief aan het Dagelijks Bestuur van de 
Stadsregio Rotterdam. 
 
 
2. Aanleiding 
Het Dagelijks Bestuur van de Stadsregio Rotterdam heeft op 18 augustus jl. het ontwerp van de 
Regionaal strategische agenda (RSA) ter consultatie aan de gemeentebesturen van de 
deelnemende gemeenten toegestuurd. Daarbij is aangegeven dat de reactietermijn voor de 
gemeenten op 1 oktober a.s. sluit.  
 
 
3. Aspecten 
In 2009/2010 is door de deelnemende gemeenten gediscussieerd over de samenwerking binnen 
de Stadsregio Rotterdam. Dit heeft zijn beslag gevonden in de nota “Verbindende kracht, een 
realistische visie op regionale samenwerking na 2010”. Vervolgens hebben de regiogemeenten 
afgesproken om een strategische agenda voor de regio op te stellen. De strategische opgaven zijn 
onderverdeeld in bovenregionale samenwerking, regionale programma’s en gebiedsgerichte 
opgaven. Het accent ligt daarbij vooral op ruimtelijke opgaven, waarbij RR2020 (Ruimtelijk plan 
voor de regio Rotterdam 2020) als het uitgangspunt is genomen. Dat is logisch want strategische 
plannen én ruimtelijke plannen worden niet voor een korte periode opgesteld. 
 
De bestuurlijke werkwijze binnen de stadsregio is in 2010 veranderd. In plaats van commissies 
over bepaalde thema’s zijn er nu portefeuillehoudersoverleggen. In die portefeuillehouders-
overleggen komen de zaken aan de orde die de gemeenten op het terrein van onder andere 
verkeer en vervoer, milieu enz. aangaan. Indien een gemeente (of groepen van gemeenten) 
invloed uit willen oefenen op de stadsregionale agenda kan dat via de portefeuillehouders-
overleggen. Andere mogelijkheden om dit te doen zijn via de vertegenwoordiger in het Dagelijks 
Bestuur of in programma’s die door de stadsregio ondersteund worden. 
 
De korte reactietermijn die de deelnemende gemeenten hebben gekregen, is besproken met de 
burgemeester. Het bleek onmogelijk om binnen de termijn van de ontvangst van de RSA en  
1 oktober dit onderwerp in de raad te behandelen. De planning omtrent de RSA is er op gericht dat 
de reacties input kunnen zijn voor de stadsregionale begroting. Het is daarom van belang dat de 
stadsregio op 1 oktober over een (concept)reactie van de gemeente beschikt. De burgemeester 
heeft daarom met de secretaris van de stadsregio afgesproken dat het collegevoorstel aan de raad 
en de bijbehorende concept-brief na vaststelling door het college aan de stadsregio worden 
toegestuurd.  
 
Om het besluitvormingsproces binnen de gemeente op de juiste wijze te kunnen doorlopen zullen 
documenten zoals de RSA eerder aan de gemeentebesturen moeten worden toegestuurd. In het 
geval van de RSA betekent dat dat deze minimaal één maand eerder aan de deelnemende 
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gemeenten ter consultatie had moeten worden toegestuurd. In de conceptbrief wordt het Dagelijks 
Bestuur hier op gewezen. 
 
 
4. Aanpak/Uitvoering 
Nadat u de brief, al dan niet gewijzigd, hebt vastgesteld, wordt deze aan het Dagelijks Bestuur van 
de Stadsregio toegestuurd. 
 
 
5. Kosten/Opbrengsten/Dekking 
n.v.t. 
 
 
Het college van burgemeester en wethouders van Ridderkerk, 
de secretaris, de burgemeester, 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Behandeld in commissie Samen leven  
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